



## Protokoll för Västerviks Sorten Ryttarförenings styrelsemöte 2023-06-12

Närvarande: Christine Andersson, Hanna Ohlsson, Gunilla Johansson, Maria Mattsson, Anna Liljander, Åsa Remius, Ida Linderson, Rosie Svakko, Johanna Törnkvist (Verksamhetschef), Elvira Rampeltin (US-representant)

Frånvarande: Katja Fristad, Martin Kling, Ann Svensson

### § 1. **Mötet öppnades**

Ordföranden Christine Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### § 2. **Justerare utsågs**

Till justerare valdes Ida Linderson

### § 3. **Dagordningen föredrogs**

Dagordningen godkändes och övriga ärenden anmäldes till punkt 10.

### § 4. **Föregående protokoll**

Föregående protokoll gick igenom och lades till handlingarna.

### § 5. **Ungdomssektionen**

Elvira rapporterade att de har haft Tårtbakartävling. Jury var Elvira m.fl. Man tog det på utseendet och Sandra o Tyra vann äran.

US har tänkt ha någon aktivitet på Gränsö innan sommaren slut, det blir något hästmys.

Elvira har varit i kontakt med Wille om hindret.

### § 6. **Rapportering från verksamheten**

**Ekonomi:** Åsa redovisade ekonomin.

**Personal:** Johanna rapporterade läget över personalen.

**Hästar:** Johanna rapporterade om läget på hästfronten. Carro och Hey är sålda.

**Beläggning:** I dagsläget är det tre tomma stallplatser. Personalen håller på med planeringen över lektionerna så det finns inget klart ännu. Det kommer att vara lite läger nu framöver. Förslag finns att vi annonserar läger tidigare nästa år för att möjliggöra att flera kan delta.

**Arbetsmiljö:** Rosie håller på att göra i ordning hallen i servicehuset för kläder och skor.

**Systematiskt brandskydd:** Kommunal skulle ha skyddsronn men pga sjukdom så kommer det att bli ett nytt datum för detta.

Brandsläckarna har haft sin årliga översyn. Vi behöver se över vår hjärtstartare och den vi har behöver bytas både batteri och dioder och det är rätt dyrt. Gunilla skall se om det finns möjlighet att få en ny tex från Lions.

Tavlans som brandskyddet har pratat om har inte kommit någon vart ännu. Christine tar detta till anstalten i Västervik och ser om de kan göra en tavla som skall vara på stallplanen så får vi se över vad som skall stå på den.

**Ev. olyckor eller skador:** Styrelsen förtydligade att det är större tillbud vi skall rapportera här.

### § 7. Nytt från kommittéerna:

Dressyrkommittén: Christine rapporterade att de har haft en tredagars dressyrtävling v 22 med mycket nöjda ryttare och domare. Tävlingen var mycket bra arrangerad.

Hoppkommittén: Gunilla rapporterade från kommittén det finns ett bifogat dokument.

Cafeteriakommittén: Hanna rapporterade att Helene att själv hand om cafeterian under dressyrtävlingen.

### § 8. Inkomna skrivelser:

Det har inkommit en skrivelse från ELIT-laget där kommer Christine att skriva ett svar till dessa ryttare.

### § 9. Miljöarbete:

Pågående

### § 10. Övriga frågor:

**a/** Vad som gäller med dataprogram och faktureringsprogram så fick Åsa och Anna L i uppdrag att kontakta Gunilla Ekström angående detta för att se hur vi gör med detta. Ska vi köpa ett nytt dataprogram och faktureringsprogram behöver Gunilla ha tid på sig att sätta sig in i dessa så det är lite bråttom med detta.

**b/**Angående städdag så tar Hanna med sig detta och pratar ihop sig med Ann Svensson.

**c/**Verksamhetsplanen har Rosie haft upp på personalmöte och de skall tänka över vad som behöver göras så vi tar det till mötet efter sommaren.

**d/**Vad som gäller foder och denna torika som är så får vi se vad som blir hos de foderleverantörerna som vi har. Johanna har koll på detta.

**e/**Vi måste ha en plan för lampbyte i ridhusen, det behöver ju göras under sommaren. Christine tar kontakt med Anders Östlund.

**f/**Johanna sammanställer ett dokument om vad priser på de olika banorna kommer att vara.

Styrelsen beslutade att det skall vara samma pris på alla banor.

**g/**Vi hade fått en skrivelse om elstöd från riksidrottsförbundet. Vi måste prata med kommunen om detta.

**h/**Åsa har fått att vi måste ansöka om registrering för användning av Skatteverkets e-tjänster.

Styrelsen beslutade att Gunilla Ekström är den som skall registreras som användare av Skatteverkets e-tjänster för föreningens räkning.

### § 11. Nästa möte: 14 augusti kl 18.30

Plats: Servicehuset, konferensrummet.

### § 12. Mötet avslutas:

Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet.

---

Sekreterare Gunilla Johansson

---

Ordföranden Christine Andersson

---

Justerare Ida Linderson

